
SFB/Schoolraad/2022 - 2023

Vrije Gesubsidieerde Basisschool
Tuinstraat 103
9090 MELLE
tel. (09)230 88 57
fax (09)232 37 13
e-mail: secretariaat@sfb-melle.be 

Verslag vergadering d.d. 2023-06-19
Samenstelling van de schoolraad
     
Voorzitter: Mevr. Kim Croes – aanwezig

Directeur / beleidsondersteuning : Mevr. Véronique De Middeleir – aanwezig
Mevr. Katrien De Backer - aanwezig
Dhr. Frederic Walthoff-Borm- verontschuldigd

Geleding ouders: 
Mevr. Kim Croes - aanwezig
Mevr. Geertrui Van den Berghe – aanwezig
Mevr. Ine Vandendriessche - aanwezig

    
Geleding personeel: 
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Verloop van de vergadering

1. Opvolging en goedkeuren verslag van de vorige vergadering

Het verslag werd goedgekeurd. 

2. Jaarkalender
- We bespreken een werkversie, er zijn nog steeds wijzigingen. 
- Bootcamp rond ICT, wordt gegeven door Fourcast, een organisatie die scholen 

begeleidt bij de Digisprong. Er werd hiervoor een dossier ingediend, 100 uitgelote 
scholen krijgen deze ondersteuning. Dit is een vrij intensief traject. 
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Dit start op 29 augustus en rondt af in december. Er zullen twee studiedagen voor 
het schoolteam rond dit thema georganiseerd worden. Tussendoor zijn er 
feedbackmomenten en toelichtingen op de personeelsvergadering. Er kwam reeds 
een uiteenzetting van Prowise Learn, een mogelijk systeem om te kunnen 
differentiëren met AI. Adaptief leren en de leerkrachten hierbij te ondersteunen zijn 
hierbij dus de focus. 

- Infoavonden in september verlopen gelijkaardig als dit jaar.
- Bosklassen half september, spinnenmuseum, scholenveldloop. 
- Sponsorloop tvv vergroening van de speelplaats
- Schoolleiderschap: een traject binnen SKOG, 5 dagen bouwen aan samen beleid 

maken voor directies. 
- Lampionnentocht door het oudercomité, ter vervanging van de spaghettiavond 
- Oudercontactweek om zo de oudercontacten te kunnen spreiden, leerkrachten 

kunnen zelf de oudercontacten inplannen. Voor kleuter en lager in dezelfde week. 
- Sint op 5/12
- Grootouderweek: er is een cyclus van vier jaar voor de organisatie, afhankelijk van de 

invulling van het schoolfeest 
- Schoolfeest: omwille van de lampionnentocht zal er een alternatieve invulling 

gezocht worden, zou normaal een tocht geweest zijn 
- SETT-beurs in Mechelen, ICT-gerelateerd
- Studiedag samen met SKOG, zou normaal op de SETT-beurs geweest zijn, maar nu 

zoeken ze naar alternatieve workshops 
- Lentemarkt: afwisselen met de kerstmarkt, men hoopt dat dit een minder drukke 

periode zal zijn dan het einde van het jaar
- 28 april: eerste communie, zal opnieuw georganiseerd worden door de parochie. 

Inschrijven is via de parochie, dit werd reeds gecommuniceerd met de derde 
kleuterklas. Er worden wel nog enkele teksten en liedjes ingeoefend in de klas. Vanaf 
2025 zal dit op alle scholen zo verlopen. Dit jaar deden er nog 19 van de 47 kinderen 
de eerste communie. Toen dachten ouders nog dat de school het zou organiseren, 
maar het werd toen gewijzigd. 

- 4 mei: schoolfeest 
- De agenda is onder voorbehoud van wijzigingen door het schoolteam. 
- Timing Vlaamse toetsen: er waren geen conflicten met de agenda.

3. Stavaza groene speelplaats
De school legde een jaartraject af met een gemengde groep: leerkrachten en ouders. Soms 
onder leiding van een MOS-begeleider (Milieu op School) werd een visie ontwikkeld. Er 
waren bevragingen naar ouders, leerkrachten, poetspersoneel, kinderen. Dit werd verwerkt 
en geanalyseerd. Aan de hand van deze elementen zaten we samen met twee 
landschapsarchitecten. Deze zijn nu bezig met een ontwerp, een eerste ‘praatplan’ werd 
reeds besproken, vervolgens komt het definitieve plan eraan. Voor de grote werken zal 
echter nog een jaar gewacht moeten worden. Er zijn immers onvoldoende bouwmaterialen 
en de vergunning kwam te laat voor de aanleg van de toiletten. Hiervoor moet de 
speelplaats weer opengelegd worden. Er zou een bos aangelegd worden samen met de 
kinderen vooraan, dit zou wel al volgend jaar gebeuren. Men gaat ook proberen om een 
subsidie van Vlaanderen te krijgen, maar de deadline is zeer dichtbij. 
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4. Stavaza leerlingenaantallen 
Op 1 februari: 155 kleuters, 290 lagere schoolkinderen. Dit is een lichte daling. Uit de analyse 
blijkt dat er een lichte denataliteit was bij deze cohorte, bij de peuters zien we opnieuw een 
opwaartse trend. Dit vertaalt zich in een verlies van middelen, maar dankzij enkele 
verlofstelsels moeten geen mensen afvloeien. 1 leerkracht TABD zal naar een andere school 
binnen de scholengemeenschap gaan. 

5. Jaarthema
‘Er zit een schat verborgen in jezelf’, gebaseerd op het boek van Karel Scherpereel. 
Pastoraal jaarthema: Wondere ruimte ‘Hé vlieg je mee’: verwondering voor alles om ons 
heen, de vieringen worden hierrond opgebouwd. 

6. Evaluatie schoolfeest
Het schoolfeest was een groot succes qua opkomst. Er kwamen veel positieve reacties. De 
vraag kwam om dit elk jaar te doen met een optreden, maar dit is niet haalbaar. Veel 
tijdsinvestering, dit zal niet elk jaar lukken. 
Er kwam wel de feedback dat de prijzen aan de foodtrucks duur waren. Er was ook een 
gebrekkige affichering van de prijzen, dit wordt doorgegeven. Een digitaal betaalsysteem bij 
de activiteitenkaarten zou ook wenselijk zijn. 
Het is nog afwachten wat het concept volgend jaar wordt. 

7. Uitstappen bus- treinvervoer
Vanaf 1 september zullen alle bijdragen voor schooluitstappen digitaal worden geregeld. 
Vervoer voor uitstappen is geen eenvoudige oefening. De prijzen van bussen zijn de laatste 
jaren verdubbeld. Daarom wou men meer de trein nemen. Nieuwe regelgeving van de 
NMBS: per trein mag er slechts 1 school op. Alle vroegere reserveringen vielen weg, heel 
veel uitstappen moeten hierdoor op zoek naar een oplossing.  
Voor de uitstap in Ieper moest de school het regelen met ouders. Dit is uitzonderlijk. 
Het vierde leerjaar mocht gratis naar Plopsaland, maar er is geen trein meer beschikbaar. 
Uiteindelijk werd een firma gevonden, maar de prijs was duur. Uitzonderlijk zal het 
oudercomité deze bus betalen. 
Het vervoer zal dus een uitdaging worden voor het komende schooljaar. 

8. Aanpassing schooluren
Op dit moment zijn er verschillende schooluren voor kleuters en lagere schoolkinderen. 
Collega’s geven aan dat ze elkaar minder zien door de gespreide speeltijden. 
Het volledige terrein zal benut kunnen worden volgend schooljaar om zo gezamenlijke 
speeltijden mogelijk te maken. Volgende week wordt dit getest. 
Om dit mogelijk te maken zijn gezamenlijke schooltijden nodig. Men zou starten om 8u40. 
De opvang is betalend van 7u15 tot 8u15. 
Vroeger starten zou betekenen dat de middagpauze opnieuw langer is, maar dat leidt tot 
meer conflicten. Deze blijft beperkt tot 1u15. 
Het einduur is dan 15u30. 
Op woensdag stoppen we eerder, om 12u. 
Er wordt aangegeven dat dit wel betekent dat het opnieuw drukker wordt in de straat bij het 
afzetten van de kinderen. Het zou goed zijn om dit op te volgen en te evalueren. Mogelijks 
zijn acties hierrond nodig om ouders te sensibiliseren.  
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In de communicatie over de gewijzigde uren is het een goed idee om te verwijzen naar de 
bevraging die eerder gehouden werd bij de ouders. 

9. Vastleggen vergadermomenten 23-24
- Live/online: de eerste en laatste vergadering van de schoolraad zijn live, de twee 
tussenliggende zijn online
- 28 augustus, 17u: live 
- 13 november, 19u: online
- 21 maart, 19u: online
- 17 juni, 19u: live

10. Varia

- Communicatie schooluitstappen: Dit gebeurde in een andere stijl dan 
normaal, maar de leerlingen kijken uit naar de uitstap. 

- Mededeling klasindeling: eind eerste week van juli zal dit via Questi 
meegedeeld worden. We wachten vol spanning af.

de voorzitter, de secretaris,

Kim CROES Geertrui VAN DEN BERGHE 


